
 

Krajevna skupnost Gabrovka 
Gabrovka 23 
1274 Gabrovka 
 

Zapisnik 2. redne seje Sveta KS Gabrovka, ki je bila  v torek, 7.2.2023, ob 19.00 uri v 

prostorih KS. 

PRISOTNI: Zavrl Milan, Sluga Tadej,  Strah Blaž, Resnik Uroš, Mesojedec Alenka 

ODSOTNI: (opr.) Lenart Srečko, Fortuna Ivanka 

 

 

Dosedanja predsednica Sveta KS Gabrovka Alenka Mesojedec pozdravi vse navzoče in predlaga  

Dnevni red: 

1. Obravnava zapisnika 1. seje 

2. Program dela KS za l. 2023, RAZVOJNI PROGRAM, Občinski proračun za 2023-24 

3. Pobude in vprašanja članov 

4. Razno 

 
 
SKLEP 6  :  2.   seja SKS Gabrovka bo potekala po predlaganem dnevnem redu. 

Sklep je bil soglasno sprejet (5 članov). 

 

 

 Ad1) Obravnava zapisnika 1. seje 

Po razpravi je bil na glasovanje dan  

SKLEP 7:  Zapisnik 1. seje se sprejme v predlagani obliki.  

Sklep je bil soglasno sprejet (5 članov). 

 

 



Ad2) Program dela KS za l. 2023, RAZVOJNI PROGRAM, Občinski proračun za 2023-24 

Predsednica je predstavila Program dela KS za l. 2023 - RAZVOJNI PROGRAM ter Občinski proračun za 
2023-24 v postavkah, ki so vezane na delovanje  ter financiranje za KS Gabrovka. 

Razprava: 

-  Uroš Resnik: Predlaga, da se zapisi, ki so v ednini, popravijo z zapisi za množino. 

Po razpravi je bil na glasovanje  dan  

SKLEP 8: Svet KS Gabrovka se je seznanil z Razvojnim programom KS Gabrovka za l. 2023 in ga v 

predlagani obliki sprejema, s tem da se v njem popravijo  s strani Resnik Uroša izpostavljeni zapisi iz 

ednine v množino. 

Z Razvojnim programom KS Gabrovka za l. 2023 se seznani Občino Litija. 

Sklep je bil soglasno sprejet (5 članov). . 

 

Ad3) Pobude in vprašanja članov 

 

V razpravi je bilo izpostavljeno sledeče: 

- Tadej Sluga: Na LC Gabrovka – Brezovo je postavljen prometni znak z omejitvijo 50 km/h, 

a  ga vozniki ne upoštevajo. 

- Tadej Sluga: Problem neurejenega hidrantnega omrežja. Meni, da bi ga moralo JP KSP 

urediti in vzdrževati. 

- Alenka Mesojedec: V spomladanskem času se predvideva izvedba Zbora krajanov. 

- Alenka Mesojedec: Predlaga, da se s krajani Tihaboja organizira sestanek, ki bi obravnaval 

problematiko državne ceste skozi naselje ter namestitev javne razsvetljave. 

- Blaž Strah pove, da se bo dogovoril v vasi, na kakšen način bi bilo najprimerneje 

organizirati srečanje. 

 

Ad4) Razno 

Ni bilo razprave. 

 

 

 

Zapisala: Alenka Mesojedec   

  


